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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Mátrai Erőmű sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A mátrai  szénerőmű Magyarország villamosenergiájának jelentős hányadát termeli  és több mint
2000 főt  foglalkoztat.  Ezzel együtt  a hazai CO2 kibocsájtás nagyjából 14 százalékát,  a magyar
villamosenergia előállításnak mintegy ötödét adja. Globálisan a klímaváltozás felgyorsítását okozó
CO2  kibocsájtások  körülbelül  50  százaléka  szénégetéséből  származik.  Ha  a  bolygó  éghajlata
drasztikusan  megváltozik  az  előre  nem  látható  következményekkel  járhat  a  gazdaságra  nézve.
Sajnos minden tudományos kimutatás azt jelzi előre, hogy azonnali cselekvésre van szükség. Éppen
ezért fogadtuk örömmel azt a hírt, hogy a kormány az átalakítás, a modernizálás mellett döntött.
Reméljük  ennek  részleteit  minél  hamarabb  nyilvánosságra  is  hozzák.  Ha  máskor  nem,  akkor
válaszként ezen írásbeli kérdésre. Emellett pedig roppant fontos, hogy a meglévő munkahelyeket
megőrizzük, hiszen több ezer családot érint közvetlenül és közvetve is az erőmű későbbi működése.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

- Mikor akarja elkezdeni a kormány az átalakításokat? 

- Milyen ütem szerint, és pontosan mit jelent ez esetben az átalakítás? 

-  Mennyibe fog ez kerülni  a  magyar államnak,  és hogyan szeretné biztosítani  azt,  hogy a
jelenleg ott dolgozók munkahelye megmaradjon? 

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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